

Social Accountability Policy

سياسة المسؤولية الاجتماعية

Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates shall abide by all national laws, international agreements and other requirements and the principles laid down in the Social Accountability SA 8000 Standard, and Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates continually improve its processes, skills level and satisfaction of all its employees and the overall performance of the organization.

تلتزم شركة الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها بجميع القوانين المحلية المنصوص عليها في جمهورية مصر العربية والاتفاقيات الدولية وغيرها من المتطلبات والمبادئ المنصوص عليها في مواصفة المسؤولية الاجتماعية SA 8000 كما تلتزم الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها بتحسين عملياتها، ومستوى المهارة، وإرضاء العاملين، والأداء الكلي للمنظمة بشكل مستمر.

Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates is committed to provide a safe and healthy work environment for all employees within the company and company controlled premises.

تلتزم الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها بتوفير بيئة عمل آمنة وصحية لجميع العاملين في الشركة وجميع المباني الخاضعة لسيطرة الشركة.

Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates shall ensure that this policy effectively communicated to all interested parties.

تضمن الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها أنه سوف يتم توصيل هذه السياسة بشكل فعال لجميع الأطراف المعنية.

Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates shall endeavor to ensure that all workers are over the age of 18 and if persons under 18 years of Age but have attained 16 years of age are found working or volunteer to be trained such persons are facilitated with training and shall be treated as trainees.

سوف تسعى الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها لضمان أن جميع العاملين فيها هم فوق سن الثامنة عشر وإذا كان هناك أشخاص تقل أعمارهم عن 18 سنة من العمر ولكن تزيد عن 16 سنة ووجد أنهم يعملون أو تطوعوا للتدريب، فسوف يتم تسهيل عملية التدريب لهم وسوف يتم التعامل معهم على أنهم متدربين.

Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates shall review this policy regularly in order to continually improve, taking into consideration changes in legislation, in our own code-of-conduct requirements, and any other requirements.

سوف تقوم الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها بمراجعة هذه السياسة بشكل منتظم من أجل التحسين المستمر، مع الأخذ في الاعتبار التغييرات في التشريعات، وفي متطلبات سياسة السلوك الخاص بنا، وأية متطلبات أخرى.

Middle East Glass Manufacturing Company and its Affiliates shall make this policy publicly available in an effective form and manner to interested parties, upon request.

سوف تجعل الشرق الأوسط لصناعة الزجاج والشركات التابعة لها هذه السياسة متاحة بشكل وطريقة فعالة للأطراف المعنية، بناءً على طلبها.

Eng. Tawfik Laham

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي للشركة